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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknads- och integrationsminister Mats Persson (L)

2024/25:405 Bemanningsavtal trots varsel och besparingar på 
Arbetsförmedlingen

Under hösten har Arbetsförmedlingen beslutat att teckna ett omfattande 
bemanningsavtal värt mellan 40 och 60 miljoner kronor årligen med företaget 
Bemannia. Detta beslut fattades trots att myndigheten nyligen varslat över 200 
anställda om uppsägning för att spara 500 miljoner kronor i förvaltningsutgifter 
nästa år. Fackförbundet ST har framfört kraftig kritik mot avtalet och uttrycker 
oro för att myndighetsutövning nu riskerar att läggas ut på bemanningspersonal, 
vilket enligt facket kan minska ansvarsutkrävandet och försämra kvaliteten i 
viktiga beslut för arbetslösa och arbetssökande.

Med anledning av detta vill jag fråga arbetsmarknads- och integrationsminister 
Mats Persson:

 

Avser ministern att ta några generella initiativ med anledning av användningen 
av bemanningsavtal i Arbetsförmedlingen under perioder av omställning och 
nedskärningar?

………………………………………

Serkan Köse (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-11-06
Besvaras senast
2024-11-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


